
Zápis ze schůze Farní rady v Bílovicích nad Svitavou 

konané dne 11. 9. 2024 

 

Přítomni: P. Pavel Lazárek, Jan Lata, Pavel Frkal, Marie Chovančíková, Pavel Kulhánek, Olga Kulhánková, 
Monika Martinková, Lucie Matulová, Karel Ryšavý, Jiří Řezníček, Věra Švejdová, Martin Tomášek, Jana 
Vaňková 

Omluveni:  Barbora Němcová 

Zápisem pověřena: Monika Martinková 

Jednotlivé body jednání pastorační rady: 

1. Kněžský hrob – do příští schůzky vytvořit návrhy na úpravu kněžského hrobu. Bude zcela zakrytý, 
nebo částečně s úpravou zeleně? Případně oslovit p. Šťastu, zda může vytvořit umělecký návrh. 

2. Věž kostela – problémy s holubím trusem. Je třeba rozhodnout, jak řešit situaci?            Natáhnout 
sítě do oken, nebo dát sítě z venku, popřípadě dát do oken bodce? 

3. Jeden zvon nezvoní, neboť upadlo srdce. Je třeba vypracovat projekt opravy. 
4. Bylo nainstalováno nové tepelné čerpadlo, které se bude spouštět. 
5. Započaly práce vyklízení sklepa, kterého se hojně zúčastňují skauti. Budou následovat úpravy vody, 

topení, výměna nových oken, podlahy. 
6. Dne 21. 9. 2024 proběhne brigáda dopoledne 8:00 – 12:00 – úpravy okolo kostela. 
7. Akce farnosti:  21. 9. sousedské slavnosti, kostel bude otevřen, v 14:30 minikoncert      

                           22. 9. žehnání nových mozaiek, vitráží, následovat bude zahradní    
                                      slavnost 
                           20. 9. – 22. 9. výjezd dětí z náboženství do Znojma 
                           28. 9. diecézní setkání vedoucích ministrantů (Jáchym Tomášek) 
                           30. 9. děkanátní setkání pastoračních rad v Blansku – školení 
                           Od října budou opět pravidelné biblické hodiny, budou pokračovat 
                           schůzky biřmovanců, začnou manželské večery v Babicích. 
                           3. 10. setkání prvokomunikantů s biskupem na Petrově 
                           7. 10. začíná NÁBKOSPOLČO  6. - 8. třída 
                           9. 10. přednáška o sv. Václavovi z pohledu historika 
                           13. 10. sčítání věřících v kostelích  
                           19. 10. děkanátní setkání ministrantů v Blansku 

8. Nyní se připravuje farní pouť autobusem na Českou národní pouť do Říma, která 
proběhne koncem března 2025. (Marie Chovančíková a Olga Kulhánková) 

9. Současně se vytváří pěší pouť – cca 47 dní – z Velehradu do Říma. 
10.  Členové farní rady mají za úkol popřemýšlet, zda pokračovat a jakým způsobem  

 v pořádání kurzů ALFA. Kam by mohl tento kurz směřovat? 
11.  Další schůzka farní rady byla stanovena na 13. 11. 2024 


